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 Protokół nr 150/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 grudnia 2022 r. 
 

 
Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego sytuacji 
Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu: Nr 149/2022. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 149/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 149/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,             
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie uchylenia uchwały Nr XXXV/224/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 
z dnia 30.09.2021 r. w sprawie przystąpienia do realizacji „Programu wyrównywania różnic 
między regionami III” w 2021 r. 
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 

Pani Marchlewska poinformowała, że w dniu 27.10.2022 r. Gmina Nowe Miasto Lubawskie za 
pośrednictwem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim złożyła 
rezygnację z otrzymanego dofinansowania do budowy podjazdu dla osób niepełnosprawnych 
wraz z przebudową schodów zewnętrznych do siedziby Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy 
Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w Mszanowie w ramach realizacji „Programu 
Wyrównywania Różnic Między Regionami III” finansowanego ze środków PFRON. Dodała, że 
powodem rezygnacji było otrzymanie przez Gminę grantu w ramach projektu również 
finansowanego ze środków PFRON „Dostępny samorząd – granty”, który w większym stopniu 
pokryje koszty realizacji wyżej wymienionego projektu.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 



2 

 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
unieważnienia trzeciego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 
podstawowym bez negocjacji na wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Radomno”. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że w przedmiotowym postępowaniu o zamówienie 
publiczne zostały złożone trzy oferty. Ceny wszystkich złożonych ofert przewyższają kwotę, 
jaka została przeznaczona na realizację tego zamówienia. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2022.  

Pani Robaczewska poinformowała, że w dziale II Zadania Zarządu Dróg Powiatowych dodaje 
się punkt 7: „Zakup i montaż sworzni oraz tulei wzmocnionych do ramienia tylnego koparki”, 
szacowany koszt  zakupu 15 600 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się pismem pani K. Trzaskalskiej – 
dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w sprawie najmu hali sportowej na zajęcia z siatkówki 
na czas określony od 09.12.2022 r. do 16.12.2022 r.  
 
Pan Starosta poinformował, że została podpisana umowa na najem hali sportowej w Zespole 
Szkół Zawodowych na zajęcia z siatkówki na czas określony od 09.12.2022 r. do 16.12.2022 r. 
Pismo pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 3. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o ograniczeniu 
działalności Oddziału Pediatrycznego Powiatowego Szpitala w Iławie w okresie od 
11.12.2022 r. do 11.01.2023 r.  
 
Pan Starosta odczytał informację, która stanowi załącznik nr 4. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana B. Kurowskiego w 
sprawie dokapitalizowania Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim kwotą 
200 000 zł.  
 
Pan Starosta odczytał wniosek pana B. Kurowskiego, który stanowi załącznik nr 5. Dodał, że 
zobowiązania wymagalne szpitala wynoszą 1 689 471,97 zł. Wyjaśnił, że kwota która została 
jeszcze do wykorzystania z puli środków zaplanowanych na ten rok wynosi 200 000 zł. 
Pan Skarbnik dodał, że wnioskowana kwota jest zabezpieczona w planie finansowym powiatu 
na rok 2022. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zamiaru wniesienia i objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki „Szpital 
Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” w 
zamian za wkład pieniężny.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na objęcie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki 
działającej pod firmą Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,         
M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z rozliczeniem Gminy Nowe 
Miasto Lubawskie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinasowanie zadania „Budowa 
ścieżki rowerowej po byłej linii kolejowej nr 260 Nowe Miasto Lubawskie – Zajączkowo 
Lubawskie na odcinku Pacółtowo – Tyliczki (granica gminy) w celu zmniejszenia presji na 
gatunki i siedliska na obszarach cennych przyrodniczo” (kwota dotacji 25 000 zł).  
 
Pan Skarbnik poinformował, że rozliczenie dotyczy dotacji celowej dla Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie z przeznaczeniem na dofinasowanie zadania „Budowa ścieżki rowerowej po byłej 
linii kolejowej nr 260 Nowe Miasto Lubawskie – Zajączkowo Lubawskie na odcinku Pacółtowo 
– Tyliczki (granica gminy) w celu zmniejszenia presji na gatunki i siedliska na obszarach 
cennych przyrodniczo” (kwota dotacji wynosiła 25 000 zł).  
 
Rozliczenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 6. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2022 – 2037. 
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i budżecie powiatu na rok 2022. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z projektem stanowiska 
Konwentu Powiatów Województwa Warmińsko – Mazurskiego w sprawie rozważenia 
możliwości uwzględnienia w nowobudowanych obiektach Straży Granicznej komisariatów 
Policji. 
 
Projekt stanowiska Konwentu Powiatów Województwa Warmińsko – Mazurskiego stanowi 
załącznik nr 7. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynami 
informacyjnymi Związku Powiatów Polskich oraz z informacją o działalności podejmowanej 
przez Związek Powiatów Polskich. 
 
Biuletyny informacyjne Związku Powiatów Polskich oraz informacja o działalności 
podejmowanej przez Związek Powiatów Polskich stanowi załącznik nr 8. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 
przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja z DPS stanowi załącznik nr 9. 
 
/pan Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu/ 
/pan Wicestarosta opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego sytuacji Szpitala Powiatowego  
w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o.  
/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Pan Starosta zasugerował, żeby w tytule uchwały oraz 
w paragrafie pierwszym dokonać skreślenia „w Nowym Mieście Lubawskim”, ponieważ w 
projekcie uchwały sformułowanie użyte jest dwa razy. Ponadto dokonano poprawki w 
paragrafie 2 poprzez dopisanie jakim podmiotom przekazuje się niniejszą uchwałę:  

1) Marszałek Sejmu RP, 

2) Marszałek Senatu RP, 

3) Premier Rządu RP, 

4) Ministerstwo Zdrowia, 

5) Narodowy Fundusz Zdrowia, 

6) Warmińsko - Mazurski Oddział Wojewódzki NFZ w Olsztynie, 

7) Wojewoda Warmińsko - Mazurski, 

8) Związek Powiatów Polskich, 

9) Ogólnopolski Związek Pracodawców Szpitali Powiatowych, 

10) Senator RP Bogusława Orzechowska, 

11) Posłowie na Sejm RP: Zbigniew Babalski, Zbigniew Ziejewski, Robert Gontarz, 

12) Przewodniczący rad powiatów województwa warmińsko – mazurskiego. 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Stanowisko Rady Powiatu  dotyczącej sytuacji Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim sp. z o.o. zostało rozdane Członkom Zarządu na posiedzeniu Zarządu. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


